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 Onderwerp Asbest eraf, zon erop 
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Aan de voorzitter van de raad, 
 
Het college wordt conform artikel 39 van het Reglement van Orde voor de 
vergaderingen van de gemeenteraad verzocht de volgende vragen schriftelijk te 
beantwoorden: 
 
Inleiding 
Onlangs heeft een brand in Vroomshoop voor ernstige problemen geleid door de 
verspreiding van asbest deeltjes. De SP heeft hierover vragen gesteld.  
Vorige maand heeft de Eerste Kamer niet ingestemd met het einde cq afbouw van de 
salderingsregeling voor het terugleveren van (zon)energie. Dit betekent dat het 
voor dakeigenaren rendabeler kan zijn om zonnepanelen te installeren.  
  
Vragen 
1. Wat gaat de gemeente (extra) doen om bij eigenaren van asbestdaken actief te 

promoten om asbest te verwijderen en zonnepanelen te installeren?  
In de ondernemersnieuwsbrief dit voorjaar is een artikel opgenomen om de combinatie 
asbest eraf, zon erop te promoten. In de loop van dit jaar staat nog een gerichte actie op 
de planning om bedrijven met een asbestverdacht dak rechtstreeks aan te schrijven en 
deze combinatie te promoten.  
 
2. Op welke manier (advies / financieel) kan de gemeente eigenaren van 

asbestdaken hierin actief ondersteunen 
De zakelijke dakeigenaren kunnen een afspraak maken met de bedrijfscontact-
functionaris en/of met het cluster asbestdaken voor een persoonlijk gesprek. Naast de 
gemeentelijke subsidie heeft de provincie dit jaar nog een ‘asbest eraf, zon erop 
subsidie’ en is er een gunstige duurzaamheidslening beschikbaar waar tegen 1% rente 
geleend kan worden. Voor particuliere eigenaren zijn wij de mogelijkheid van een extra 
leenfaciliteit aan het onderzoeken.  
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Burgemeester en wethouders van Hof van Twente, 
de secretaris,  de burgemeester, 
 
 
 
drs. D. Lacroix  drs. H.A.M. Nauta-van Moorsel MPM 

 
 
 


